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Susteren, 5 februari 2021 
 

Notulen vergadering 6 januari 2021 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden via MS TEAMS online overleg op woensdag 

6 januari 2021. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  Armand Gielen, John Schulpen, Maria Gijzels, Peter Feijen en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Clarence Pielaat, Jo Franken, Jan Cremers en Jac vd Winkel. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: André Gerhards. 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas en Marlies Koks. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen digitaal welkom.  

Marcel Boreas, Marlies Koks en André Gerhards hebben zich om verschillende redenen afgemeld. 
 

1. Vaststellen agenda. 

Ton Ory stelt voor om aandacht te besteden aan een viertal zaken, die zich voor de vergadering hebben aangediend, t.w. 

Problemen Primera, foto’s voor de flyer, Carbidschieten en de afvalkalender. De toegestuurde agenda wordt daarop 

zonder verdere aanpassingen vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 2 december 2020 worden per bladzijde doorgenomen.  

Er komen geen op- en aanmerkingen op de notulen waardoor ze worden vastgesteld en, vanwege het video-vergaderen, 

alleen door Ton voor akkoord geparafeerd. De versie, V1, wordt aan alle leden toegezonden. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 dec. 2020 t/m 4 jan. 2021 is toegestuurd. Ten aanzien van punt 19 vraagt Ton 

bij John naar de status. John neemt nog contact op met wethouder Pustjens. T.a.v. punt 21 geeft Ton aan dat hij i.s.m. de 

Vereniging Kleine Kernen Limburg (VKKL) kijkt naar de dekkingskracht voor het persoonlijke vermogen van bestuurders van 

stichtingen en verenigingen onder de collectieve vrijwilligersverzekering. De eindconclusie zal hij daarna terugkoppelen 

omdat dit eventueel impact op lokale verenigingen & stichtingen heeft. Er zijn verder geen vragen door de aanwezigen.  
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 6 jan. 2021.  

Er zijn intussen de kosten voor de maandelijkse bankkosten ad € 9,91 en de kosten voor de Kerstattenties voldaan. Batig 

saldo: 942,86. Vóór eind februari wordt de toegezegde subsidie ad € 750,- gestort. 
 

2. Uitvoering Kascontrolecommissie 2020. 

Ton overhandigt binnenkort de stukken aan Armand Gielen, die ze, na controle door hem, doorgeeft ter controle aan 

Peter Feijen. Na afloop van de controle dient de Verklaring Kascontrole 2020, inclusief het resultaat van hun bevindingen, 

door beiden getekend te worden. Het resultaat wordt dan door hen gerapporteerd in de eerstvolgende DR-vergadering 

na die controle, waarop het totale bestuur voor hun gevoerde beleid wel of niet gedechargeerd wordt. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 

A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Voortgang. 

Er zijn op dit moment, vanwege het annuleren van een overleg in december 2020, een aantal potentiële data in 

januari 2021 voorzien voor intern overleg met alleen de DR-Susteren. Datum bepaling volgt binnenkort. Verder geen 

ontwikkelingen te rapporteren. 
 

B. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Voortgang. 

Het wachten is op de berichtgeving omtrent de accordering van het Provinciaal Inpassingsplan (PIP) en de reacties 

op de ingediende zienswijzen door provinciale staten (PS). Voor de rest geen ontwikkelingen.
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C. Verkeerszaken kern Susteren: 

1) Fietspad ORN � Louerstunnel. 

a) Schrijven aan Haskoning, gemeente & provincie n.a.v. dodelijk ongeval N-276  / ORN: 

Op ons schrijven aan Haskoning, om een verlenging van het fietspad lang de N-276 tot aan de Louerstunnel te 

overwegen, is tot op dit moment alleen op 21 december een reactie van de gemeente Susteren gekomen. Daarin 

werd een uitnodiging tot overleg over dit voorstel toegestuurd.  
 

b) Overleg Gemeente en DR jan 2021: 

Door de gemeente is voorgesteld om op donderdag 21 januari fysiek overleg te hebben om 11:00 uur op het 

gemeentehuis. Aan het overleg wordt voor de DR door Jac, Armand, Jo en Ton deelgenomen. 
 

2) Fietsoversteek Pissummerweg: 

a) Deelnemers project vanuit de DR: 

Voorlopig nemen aan dit project Jo en Ton deel tot duidelijk wordt welke inbreng verder benodigd is. André 

Gerhards heeft zich nl. ook voor deelname aangemeld, maar ondervindt problemen bij het deelnemen aan 

online-vergaderingen. Hij blijft wel door Jo & Ton op de hoogte van de voortgang gehouden. 
 

b) Project Start-Up (PSU) overleg 20 jan. 2021: 

De provinciale projectleider, dhr. Paul Rood, heeft intussen de diverse partijen die deelnemen aan het project, 

zoals de DR, de provincie, het Regionaal Orgaan Verkeersveiligheid Limburg (ROVL), de gemeente, ProRail en de 

Fietsersbond, uitgenodigd voor een WEBEX-overleg op 20 jan. a.s. 

Hij heeft toegezegd om ruim voor het overleg de nodige informatie als basis voor het overleg te verstrekken. 
  

6. Woningbouw Winkelhart Susteren. 

N.a.v. een artikel in de Limburger over woningbouw in het winkelhart van Susteren is door de DR aan de gemeente de vraag 

gesteld om welk specifiek gebied het daarbij gaat. De gemeente heeft gereageerd met het verzoek aan de voorzitter om 

contact hierover op te nemen met wethouder Pustjens. John gaat dit de aankomende week verzorgen. 
 

7. Carbidschieten in Susteren (Jac vd Winkel). 

Jac heeft in een e-mail zijn verontrusting geuit over de mogelijkheid van carbidschieten in het buitengebied en het daarmee 

veroorzaken van onrust voor het daar levende wild en overlast van bewoners in dat gebied. Er is door niemand vastgesteld 

dat er in of direct buiten de kern Susteren carbidschieten heeft plaatsgevonden. Jo geeft aan dat er op een, hiervoor 

aangewezen plek in het sportcomplex tussen Dieteren en Susteren, in het verleden wel eens met carbid geschoten werd. 

Ook werd er in het verleden in Dieteren “traditioneel” met carbid geschoten, maar het is onbekend of die traditie nog 

bestaat. Jan Cremers zegt toe het onderwerp met de burgemeester op te nemen. De DR voelt zich, o.b.v. de huidige situatie, 

in ieder geval niet geroepen om een initiatief tot het verbieden van carbidschieten te starten. 
 

8. Sluiting Primera wegens Corona lock-down. 

Op 4 januari ontving de DR per e-mail een vraag om hulp van de Primera-eigenaresse n.a.v. problemen met en een 

boeteoplegging door BOA’s vanwege het zich niet houden aan de Corona-regels voor essentiële ondernemingen. Vanwege 

de impact van het wegvallen van het postagentschap voor de bewoners heeft Ton hierover op 5 jan. per e-mail contact 

opgenomen met de gemeente met het verzoek e.e.a. uit te zoeken en te bezien of het postagentschap “heropend” kon 

worden. Op 6 jan. werd hem telefonisch medegedeeld dat na consultatie van de burgemeester werd vastgesteld dat de 

Primera meermaals op het overtreden van de Corona-regels is aangesproken en dat men nu, na diverse meldingen over 

overtredingen, tot verbalisering is overgegaan. Ton zal deze reactie delen met de eigenaresse en aangeven dat de DR, 

vanwege de twee (verschillende) kanten aan het verhaal, niet bij machte is om een juiste inschatting van ieders gelijk te 

maken. Ze zal de Primera aanbevelen om overleg met de gemeente op te starten om tot een vergelijk te komen.  
 

9. Energietransitie. 

A. Participatieplan Zonneparken E-S: 

Tijdens de laatste Algemene Ledenvergadering (ALV) van de Energiecoöperatie E-S kwam de ontwikkeling van de vijf, 

intussen vier, lokale zonneparken en de deelname door o.a. bewoners van E-S ter sprake. Voor deze deelname is door 

de coöperatie een z.g. Participatieplan opgesteld en werd gedeeld. Door het chaotische verloop van de ALV (online) was 

de mogelijkheid tot het stellen van vragen niet beschikbaar. N.a.v. een aantal onduidelijkheden in dit plan is door Ton 

een aantal vragen gesteld aan de coöperatie. De beantwoording, voorzien voor medio dec. 2020, laat echter op zich 

wachten. Dat heeft alles te maken met het beperkte aantal bestuursleden. Zodra het antwoord ter beschikking komt, 

verschijnt het thema weer op de agenda. 
 

B. Voortgang. 

Gevraagd naar de ontwikkelingen van een eventueel zonnepark op het voormalige rangeerterrein in Susteren, deelt 

Pierre mee dat de gesprekken met NS/ProRail hierover nog gaande zijn. Jan geeft aan dat er naast de vier eerste locaties 

in de toekomst ook gekeken wordt naar plekken in de overige kernen, zoals Nieuwstadt, Roosteren, Dieteren, e.d. 
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10. Aanpak woningverbouwingen. 

Van de vigerende wethouder is een reactie gekomen op het DR-schrijven, waarin werd gevraagd naar het beleid t.a.v. 

woning(ver)bouw en de controle daarop. Maria heeft een uitnodiging van hem ontvangen om op een paar individuele zaken 

in te gaan. Daarbij zal ook het effect van de overgang van woningen van Wonen Limburg in  Susteren naar een andere 

woningbouwcoöperatie, Nester, aan de orde komen. Tijdens dit overleg zal ze hem tevens aanbieden om tijdens een 

volgende DR-vergadering het beleid gedetailleerd uit te leggen. Zodra die mogelijkheid zich biedt, zal het gesprek vooraan 

op de agenda geplaats worden. 
 

11. Groenvoorzieningen & Groenafval. 

A. Bomenkap Amelbergahof (Vervolg). 

1) Gesprekken met Zo-Wonen; 

Geen nieuwe ontwikkelingen. 
 

2) Verdere stappen. 

Afgewacht wordt met welke reactie de gemeente komt n.a.v. van ons verzoek om onderzoek naar de bomenkap. 
 

B. Wandelpad Roode Beek (Vervolg). 

1) Vervolggesprekken bewoners met Waterschapsbedrijf Limburg; 

Er hebben geen verdere gesprekken plaats gehad (zie ook 11.B.2.). 
 

2) Reactie e-mail Brouns Waterschapsbedrijf Limburg; 

Van het Waterschapsbedrijf is een e-mail (Dhr. Brouns) ontvangen waarin wordt aangekondigd dat er intern overleg 

is opgestart over de aanpak van het onderliggend probleem. Er zijn nl. meerdere eigendomspartners betrokken. Een 

verder reactie volgt nog. 
 

3) Verder stappen. 

In afwachting van het voorgaande (11.B.2.) worden er voorlopig geen verdere stappen ondernomen. 
 

C. Afvalkalender. 

Er was het nodige heisa over de afvalkalenders van de gemeente en Icomes over de verschuiving van de ophaal van het 

restafval van 31 dec. 2020 naar zaterdag 2 jan. 2021. Bewoners in Echt bleven met overvolle containers zitten omdat de 

verschuiving niet overal (correct) gecommuniceerd was. Volgens Ton stond het in de Afval-App van Icomes correct 

vermeld. In Susteren heeft e.e.a. geen impact veroorzaakt, waarmee het onderwerp gesloten wordt. 
 

12. Voorstellen tot aanvulling/verjonging bestuur. 

A. Creatie en acceptatie A-5 Flyer. 

Armand heeft van fotograaf Jan Valentijn een aantal foto’s ontvangen die kandidaat gesteld zijn om op de flyer als 

decoratie te dienen. Ton heeft ze ter beoordeling aan de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen gestuurd en 

de nodige aanwijzingen ontvangen. O.b.v. deze aanwijzingen stelt Armand vast dat er geen personen, geen kapellen en 

kerken m.u.v. de basiliek kandidaat dienen te zijn. Peter stelt, met het oog op de zoektocht naar verjonging, dat actuelere 

en eigentijdse zaken zijn voorkeur genieten. Denk daarbij aan evenementen, zoals Koppelpop, voetbal, handbal, maar 

vindt zaken zoals Sjarabang en de Graasboer nog wel passen. Ook Jan sluit zich daarbij aan. Peter biedt zijn hulp bij de 

zoektocht naar passend materiaal aan. 
 

Peter overlegt met Johan Derrez komende vrijdag om over een aansprekend gebruik van sociale media bij de zoektocht 

naar verjonging van het bestuur een idee te krijgen.   
 

B. Verdere stappen. 

Met de toegezegde aanvullingen, foto’s van evenementen e.d. en Peter’s inzet, zal daarna met Hans Simons contact 

worden gelegd over de verdere uitwerking van de flyer en het logo. 
 

13. Rondvraag. 

Jan Cremers:  spreekt zijn angst voor de komst van de Engelse variant van het Corona-virus uit. 
 

Clarence Pielaat: geeft aan dat er, vanwege de inzet van veel personeel als gevolg van de handhaving bij het Corona-virus, 

veel tijd voor het wijkagentschap verloren gaat. Ook het uitvallen van collega’s (+/- 20%), als gevolg van het virus en haar 

randverschijnselen, draagt aan dat verlies sterk bij. 
 

14. Sluiting. 

John sluit de 4e online vergadering om 20:55 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun constructieve bijdrage aan wederom 

een vruchtbare bijeenkomst. De volgende vergadering is op woensdag 3 februari 2021. Deze zal wederom een MS TEAMS 

online vergadering zijn, waarvoor tijdig een deelname-link toegestuurd wordt.  
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Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 6 januari 2021; 

2. Agenda 6 januari 2021; 

3. Correspondentielijst 1 dec. 2020 t/m 4 jan. 2021. 
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BIJLAGE  1 
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BIJLAGE  2 

DORPSRAAD�  SUSTEREN 
Openbare plenaire vergadering  128 

Via een MS TEAMS online overleg, op woensdag 6 januari 2021, 19:30 uur 
 

 Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 2 december 2020 worden vastgesteld.    

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 dec. 2020 t/m 4 jan. 2021. 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht t/m 6 jan. 2021; 

B. Uitvoering Kascontrolecommissie 2020. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Voortgang. 
 

B. Uitbreiding VDL/NedCar: 
1) Voortgang. 
 

C. Verkeerszaken kern Susteren: 
1) Fietspad ORN � Louerstunnel: 

a) Schrijven aan Haskoning, gemeente & provincie n.a.v. dodelijk ongeval N-276 / ORN; 

b) Overleg Gemeente en DR jan 2021. 
 

2) Fietsoversteek Pissummerweg: 

a) Deelnemers project vanuit de DR; 

b) Project Start-Up (PSU) overleg 20 jan. 2021. 
 

6. Woningbouw Winkelhart Susteren. 
 

7. Carbidschieten in Susteren (Jac vd Winkel). 
 

8. Sluiting Primera wegens Corona lock-down. 
 

9. Energietransitie & Duurzaamheid. 
A. Participatieplan Zonneparken E-S; 

B. Voortgang. 
 

10. Aanpak woningverbouwingen. 
A. Reactie wethouder d.d. 18 dec. 2020; 

B. Vervolgstappen. 
 

11. Groenvoorzieningen & Groenafval. 
A. Bomenkap Amelbergahof  (Vervolg): 

1) Gesprekken met Zo-Wonen; 

2) Verdere stappen. 
 

B. Wandelpad Roode Beek (Vervolg): 
1) Vervolggesprekken bewoners met Waterbedrijf Limburg; 

2) Reactie e-mail Brouns Waterschapbedrijf Limburg; 

3) Verdere stappen. 
 

12. Voortgang aanvulling / verjonging bestuur. 
A. Creatie en acceptatie A-5 Flyer; 

B. Verspreiding in het dorp; 

C. Verdere noodzakelijke stappen. 
 

13. Mededelingen & Rondvraag.             
 

14. Sluiting.  
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BIJLAGE  3 

DORPSRAAD�SUSTEREN 
 

CORRESPONDENTIE   vanaf 1 december 2020. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 

1. Op 3 december per e-mail de wethouders Ruijters en Meuwissen gevraagd naar het 

beleid t.a.v. bouw en verbouw en het toezicht erop. 

 

2. Op 3 december per e-mail aan alle leden de finale notulen van de DR-vergadering 11 nov. 

2020 toegestuurd. 

 

3. Op 4 december per e-mail de deelnemers aan de DR-vergadering van 2 dec. de concept 

notulen voor commentaar toegestuurd. 

 

4. Op 8 december per e-mail het artikel uit het NRC van Marcel Boreas over de impact van 

windturbines en zonneparken op het elektriciteitsnetwerk doorgestuurd aan alle leden. 

 

5. Tussen 6 & 8 december de concept e-mail aan gemeente en provincie over het verlengen 

va het fietspad langs de N-276 vanaf de ORN ter coördinatie rondgestuurd. 

 

6. Op 9 december de herinnering aan de Kerstactie van de Voedselbank naar iedereen 

gestuurd. 

 

7. Op 11 december per post ontvangen van de gemeente de toekenning van de subsidie 

voor 2021. Het schrijven met het bestuur gedeeld. 

 

8. Op 11 december ontvangen per e-mail van Pierre Wagemans de brief van GS Limburg 

aan raad en college E-S inzake afspraken uitbreiding VDL Nedcar. De brief per e-mail 

gedeeld met alle leden op 13 dec. 2020. 

 

9. Op 14 december ontvangen van het A-2 Buurtenplatform (A2VK) de links naar artikelen 

over de knoteik langs de A-2 en de natuurcompensatie voor de A-2. De links gedeeld met 

alle leden. 

 

10. Op 15 december per e-mail ontvangen van de VKKL de Nieuwsbrief van december 2020. 

Deze op 17 december gedeeld met alle leden. 

 

11. Op 15 december per e-mail ontvangen van het Waterbedrijf Limburg een eerste 

antwoord op onze brief van 23 november over het looppad langs de Rode Beek. Het 

antwoord op 17 december gedeeld met alle leden. 
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12. Op 15 december per e-mail ontvangen van de wijkagenten, Clarence Pielaat en Jordy 

Dresen, het verzoek om hulp bij de signalering van misstanden tijdens de lock-down 

periode. Het verzoek gedeeld met het bestuur. 

 

13. Op 17 december per e-mail ontvangen de Nieuwsbrief van de Natuur en Milieufederatie 

Limburg. De Nieuwsbrief verdeeld onder alle leden. 

 

14. Op 18 december telefoontje van de gemeente, dhr. Walraven, n.a.v. de e-mail van ons 

over het fietspad vanaf de ORN naar de Louerstunnel. De info gedeeld via een e-mail met 

alle leden. 

 

15. Op 18 december ontvangen per e-mail van de provincie, dhr. Paul Rood, de uitnodiging 

voor de Project Start-Up (PSU) van de fietsaansluiting Pissummerweg. 

 

16. Op 18 december per e-mail gereageerd naar de wijkagenten, Clarence Pielaat en Jordy 

Dresen, op het verzoek om hulp bij de signalering van misstanden tijdens de lock-down 

periode. Verzocht om de bewoording in de hulpvraag aan te passen. 

 

17. Op 18 december ontvangen per e-mail van wethouder Hub Meuwissen zijn reactie n.a.v. 

de e-mail van ons over het bouwbeleid. 

 

18. Op 19 december per e-mail het artikel uit de Limburger over de provinciale investering 

in de centrumplannen van onze gemeente gedeeld met alle leden. 

 

19. Op 21 december per e-mail wethouder Pustjens gevraagd naar de fysieke locatie van de 

20 zorgwoningen in het winkelhart van Susteren. Het bericht gedeeld met het bestuur. 

Hij benadert, als reactie, John Schulpen per telefoon over de zaak. 

 

20. Op 21 december ontvangen per e-mail van wethouders Ruiten en  Meuwissen een 

reactie n.a.v. de e-mail van ons over de verlenging van het fietspad langs de N-276 tot 

aan de Louerstunnel. De reactie gedeeld met alle leden. 

 

21. Op 21 december per e-mail Vrijwilligersnet Nederland benadert over de noodzaak van 

een Bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering voor het DR-bestuur. 

 

22. Op 21 december per e-mail ontvangen van Jac vd Winkel het verzoek om het verbod op 

het carbidschieten op de agenda van de DR-vergadering van 6 januari 2021 te plaatsen. 

Het verzoek gedeeld met alle leden. 

 

23. Op 20 december per e-mail ontvangen van de gemeente, mevr. Peulen, het voorstel tot 

fysiek overleg op 21 januari 2021 om 11 uur over de verlenging van het fietspad vanaf de 

ORN tot aan het Louers-tunneltje. De WG Verkeer tot deelname uitgenodigd. De afspraak 

bevestigd op 23 december. 

 

24. Op 23 december per e-mail de leden het artikel over het kalkmoeras bij het IJzerenbos 

toegestuurd. 
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25. Op 29 december per e-mail de leden het artikel over het mogelijke bouwen van 

windmolens in Sittard-Geleen-Born toegestuurd. 

 

26. Op 4 januari 2021 per e-mail het correspondentieoverzicht vanaf 1 december 2020 t/m 

4 januari 2021 toegestuurd aan alle leden. 


